

Committee (Canadian Financial Institutions).—Sessional Paper No. 331-8/4R.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 1, 5, 9, 24, 25 and 28 which includes this report*) was tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 169 to the Journals*).

Mr. Tupper, from the Standing Committee on Research, Science and Technology, presented the First Report (Revenue Canada (Taxation)).—Sessional Paper No. 331-8/32F.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 6, 11 and 12 which includes this report*) was tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 170 to the Journals*).

Mr. Fennell, from the Committee appointed to prepare and report lists of Membership to compose the Legislative Committees of this House under Standing Order 93(1), presented its Forty-first Report, which is as follows:

Your Committee recommends that the Legislative Committees of this House to study the following Bills be composed of the Members listed below:

—Bill C-120, An Act to amend the Prairie Grain Advance Payments Act;

Blais  
Clark  
(Brandon—Souris)

Foster  
Gottselig

—Bill C-121, An Act to amend the Judges Act and other Acts in relation to judicial matters;

Cadieux  
Horner  
Kaplan

Nicholson  
(Niagara Falls)

—Bill C-122, An Act to exempt certain shipping conference practices from the provisions of the Combines Investigation Act and to repeal the Shipping Conferences Exemption Act, 1979;

Angus  
Belsher

Collins  
Forrestall

Comité (Institutions financières du Canada).—Document parlementaire n° 331-8/4R.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents (*fascicules n°s 1, 5, 9, 24, 25 et 28 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 169 aux Journaux*).

M. Tupper, du Comité permanent de la recherche, de la science et de la technologie, présente le premier rapport de ce Comité (Revenu Canada (Impôt)).—Document parlementaire n° 331-8/32F.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicules n°s 6, 11 et 12 qui comprend ce rapport*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 170 aux Journaux*).

M. Fennell, du Comité institué aux fins de dresser et présenter une liste des députés qui doivent composer les Comités législatifs de la Chambre, conformément à l'article 93(1) du Règlement, présente le quarante et unième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Votre Comité recommande que les Comités législatifs de la Chambre devant étudier les projets de loi énumérés ci-dessous se composent des députés dont les noms suivent:

—Projet de loi C-120, Loi modifiant la Loi sur les paiements anticipés sur le grain des Prairies;

Hovdebo  
Porter

Scowen—7.

—Projet de loi C-121 Loi modifiant la Loi sur les juges et d'autres lois relativement à des questions judiciaires.

Robinson  
Speyer

Thacker—7.

—Projet de loi C-122 Loi soustrayant certaines pratiques des conférences maritimes à l'application de la Loi relative aux enquêtes sur les coalitions et abrogeant la Loi dérogatoire de 1979 sur les conférences maritimes.

Nowlan  
Ouellet

Weiner—7.